
Acta de la sessió  del Consell  de Districte Marítim

Data: 5 d’octubre de 2020
Número: 01/2020
Caràcter: Ordinari
Hora: 19:00h
Lloc: Sala Reunions CC «la Marina»

Hi assistixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Vicent Ortiz Vocal (Veï Designat Alcaldia)

Matilde Ramos Alonso Vocal (Veïna Designada Alcaldia)

Rosana Monserrat Forés Vocal (Representant Unides Podem)

Juan Gallén Gallén Vocal (Representant Partit Popular)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridià)

Manuel Ferrara Portolés Vocal (AA.VV. Camí Fondo)

Tica Palau Campos Vodal (AA.VV. El Faro)

Pablo Boters Agost Vocal (AA.VV. Plana Entrilles)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Grupo Scout)

Tonica Miralles Cumba Vocal (AC Unión Musical del Grau)

Marisa Miralles Cumba Vocal (AC Coral Polifónica Sant Pere)

Vicent Bonachera Vocal (AC Agrupació Scout)

Roman Simó Gómez Secretari

No assitixen:Vicente Guillamón Terrado (Vocal – Regidor), Sergio Mateu Jaime Juan ( Vocal -
Representant Compromís),  Esther Giner Hidalgo (Vocal – Vecina), Manuel González Galván
(Vocal - AA.VV. Marjaleria) y Manuel Peña Sanz (Vocal - Representante PSPV).

Excusen la  seua assistència:  Ana Raga Cases (Vocal  –  Representante AMPA Pinar),  M.ª
Angeles Pérez Díaz (Vocal – Representante VOX), Esteban Ventura Martí (Vocal Regidor)
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Orden del día:

1.- Aprobación, si procede, del  acta de la anterior sesión de fecha 02/03/2020

2.- Presentación y jura de cargo de la nueva presidenta y el nuevo vocal.

3.- Normativa Covid-19 Asociaciones.

4.- Ruegos y preguntas..

En el Salón de Actos del Centro Cultural «La Marina» del Grau de Castelló, siendo
las 20:00 h del día 5 de octubre de 2020, bajo la presidencia  de la Ilma Señora tenienta de
alcalde,  Doña  Maricarmen  Ribera  Soriano,  se  reúnen  los  señores  y  señoras  arriba
mencionados al objeto de celebrar sesión ordinaria del Consejo de Distrito Marítimo, con
mi asistencia como secretario delegado del distrito para dar fe del acto.

Comprobado el quórum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la
sesión. 

1.- APROBACIÓN, SI PROCEDE, DEL  ACTA DE LA ANTERIOR SESIÓN DE 02/03/2020

El Sr. Presidente preguntó los presentes si tenían alguna objeción que hacer a la
redacción del acta de la pasada sesion, celebrada el 2 de marzo de 2020.

No habiendo ninguna objeción, se aprueba por unanimidad. 

2.- PRESENTACIÓN Y JURA DE CARGOS DE LA NUEVA PRESIDENTA Y EL NUEVO VOCAL

El Sr secretario dio lectura al decreto 4685/20 de fecha 7 de agosto  - en el que se
nombra  a  Mari  Carmen  Ribera  como  presidenta  del  Distrito  Marítimo  –  y   a  la
comunicación de fecha 1 de octubre – en la que se nombra a Vicente Ortiz como  vocal del
Distrito Marítimo - . Posteriormente ambos tomaron posesión de sus cargos utilizándo la
fórmula de promesa.

3.-  PIRECAS AL GRAU

La Sr. Presidenta va explicó que PIRECAS era un  Plan de Inversiones y Reformas
valorado en más de 1,5 millones de euros que el Ayuntamiento de Castelló había puesto
en marcha. PIRECAS contempla la reforma de escuelas, obras de movilidad y accesibilidad,
mejora urbana e instalaciones municipales,   estando la mayor parte de los contratos por
debajo  de  los  40.000  euros  lo  que  permitirá  que  el  Ayuntamiento  los  adjudique
directamente a empresas locales. 

Posteriorment la Sra presidenta va llegir als presents de les obres adjudicades de
PIRECAS que pertanyen al Grau, concretament:

 PARC LITORAL: obres de millora a la vegetació e instalació d’enllumenat al la
zona d’aparcament.

 CARRERASSA SENILLAR, CAMÍ L’OBRA, DONACIÓ, MOIXETA I ENTRADORS CAMÍ
LA PLANA: millora enllumenat.

 CAMÍ FILETA: pavimentació del tram entre Donació i Serradal.

 PISCINA PARQUE PINAR: reparació perímetre.
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 C/CIUTADELA: ejecución paso elevado peatones.

 C/CIUTADELA I CAMI VELL DE LA MAR: instalació bombeo, instalació clavegueram i
repavimentació.

 ENTRADOR LA MARINA: ampliació red clavegueram.

 AVDA ELS PINS: ampliación acera (zona viviendas tuteladas).

 CAMÍ LA PLANA AMB SERRADAL I FERRANDIS SALVADOR: millora conexió carril bici.

 EDIFICI RELLOTGE: pintura i reparació façanes.

 CEIP L’ILLA: reforma aseos, renovació paviment i aseos del pabelló, incloent duxes.

 CEIP LA MARINA: persianes infantil.

El  Sr.  Gallén va dir  que ell  havía  llegit  que també hi  havia  una obra que feia
referencia al Centre Cultural dotada amb 20.000€ per a rehabilitar la façana.

El Sr. secretari va dir que aixó era una errada ja que no hi havia cap obra licitada
per al Centre Cultural “La Marina”. A mes, el texte al que feia referencia el Sr. Gallén el
denominava  Centre  Cultural  Sebastian  Elcano  la  qual  cosa  no  existeix.  Veïent  la
denominació el Sr. secretari va dir que es referia a l’Edifici del Rellotge i que habia hagut
una duplicació errónea.

El Sr. Gallén va dir que en cas de ser una errada, volia saber si els 20.000€ estaen
pressupostats. I si fos així, voldria sol·licitar que es destinasen a un altra actuació al Grau.
Va anyadir que volia que se li contestase per escrit.

La Sra. presidenta li va dir que ho miraria però que no estarien pressupostats  i
debia ser un error de transcripció.

El Sr. secretari va afegir que quan sabrien algo li contestarien per escrit, via mail, a
ell i a la resta del Consell.

4.-  PRECS I PREGUNTES

El Sr.  Ferrara va reiterar la petició ja feta en altres sessions del  Consell  de que
s’instalara un tornillo en el Camí Fondo.

La Sra. Marisa Miralles va tornar a reclamar la reparació de la vorera del tram del
carrer Magallanes situat entre Plaça Pintor Porcar i Plaça Verge del Carme, aixina com que
es fera accesible.

La Sr presidenta va contestar que era un tema que estava pendent i que esperaen
resoldre.

La Sra. Marisa Miralles va informar als membres de la Junta de que la parroquia es
feia  a  partir  d’ara,  càrreg  del  Banc  d’Aliments  i  que  si  coneixiem  alguna  persona
necessitada, que li ho diguerem.

La  Sra  Monserrat  va  sol·licitar,  com  en  l’anterior  sessió  del  Consell,  que  se
solucionaren  els  problemes  amb  la  prolongació  de  C/Eivissa,  bé  eliminant  això  de
prolongació i renumerant segons la C/Eivissa o denominant-la d'una forma absolutament
diferent de fi que els problemes que tenen bombers i ambulància per a ubicar-la (ja que
no apareix en els GPS) deixen de produir-se.

La Sra presidenta es va comprometre a intentar solventar-ho. 
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El Sr. Boters   va insistir en el tema comentat en la pasada sessió de ficar senyals
dobles amb el nom dels entradors en la jardinera del Camí la Plana.

El Sr secretari  va contestar que quan ho va comentar a tots els va pareixer una
bona idea, però que segurament hi hauria que buscar financiació.

El Sr. Ferrara va dir que la millora de senyalització del Camí Fondo que ja estava
aprovada i apareixia en la passada acta, no s’havia dut a terme.

Va  contestar  la  Sra.  presidenta  que  es  ficaria  en  contacte  amb  l’empresa  i
informaria al Sr. Ferrara.

La Sra Ramos va dir que uns veïns de Marjaleria se li havien queixat de que en el
seu camí no hi ha enllumenat i està molt fosc.

El  Sr.  Secretari  li  va  contestar  que  aixó  han  de  fer-ho  constar  per  escrit,  ve
registrant la sol·licitud ells mateixa a l’Ajuntament o a través de alguna associació de veïns,
ja que hi ha un llistat de carrers o entradors amb necessitats d’enllumenat i son els tècnics
els que decideixen on instalar-lo primer depenent del seu criteri.

La Sra Ramos va dir que  els mateixos veïns es queixaen també de la necessitat de
netejar el riu.

Va  contestar  el  Sr.  secretari   que  ho  feren per  escrit  també,  però  que estava
complicat, ja que les compentencies perteneixen a la Confederació Hidrogràfica del Xúquer
i que ja no es que no ho netejen, es que hi ha vegades que tampoc donen permís per a
que l’Ajuntament entre a netejar-ho.

La Sra. Tonica Miralles va comentar que la madera del pas de via que hi  ha a
l’altura de l’esglesia de Sant Pau esta molt deteriorat, i que hi ha minusvalids en caira de
rodes que tenen molts problemes per a passar. Va dir que lo ideal seria que ficasen una
plataforma de goma com a les parades del TRAM.

La Sra presidenta va dir que ho miraria, pero que pensava que les competencies
eren de l’Autoritat Portuaria.

El Sr Ferrara va tornar a demanar que es donaren d’alta en el Padró Municipal tots
els entradors de Marjaleria.

El Sr secretari va contestar que ell ja ho havia intentat de totes les maneres i que
no havía pogut consseguir-ho.

La Sra presidenta va dir que intentaria informar-se.

El Sr Boters va sol·licitar que s’instalasen badens en la zona de Carrerassa de Llau
perque es vehicles passen a molta velocitat.

I sent les 20:00 h  de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi mes
assumptes que tractar, el Sr president alça la sessió. De tot açò com a secretari En done
fe,  i  para que conste,  faig  la  pressent  acta que firme junt el  Sr  President de la Junta
Municipal de Districte.

4

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
6F

97
D

LR
2P

9H
9E

N
7G

D
D

6R
3R

PS
 | 

Ve
rif

ic
ac

ió
n:

 h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 4

 d
e 

4 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2021-09-14T09:50:43+0200
	Castelló de Plana
	ROMAN SIMO GOMEZ - DNI 18983113V
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2021-09-14T10:56:32+0200
	Castelló de Plana
	MARIA CARMEN RIBERA SORIANO - DNI 18971067T
	Lo acepto




